



Paraît le lundi matin

Published every Monday  
morning

Abonnements \$2 par an  
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance  
Payable in advance

MUNICIPAL  
**Gazette**  
MUNICIPALE  
DE—OF  
**Montreal**

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal  
Official organ of the Corporation of the City of Montreal  
CANADA

Deuxième année - No. 17  
Second year -

29 Mai 1905  
May

Les abonnements sont reçus chez  
Le Trésorier de la Ville de Montréal,  
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent  
être adressées au directeur de  
"LA GAZETTE MUNICIPALE"  
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to  
The City Treasurer of Montreal  
City Hall

All other communications should be  
addressed to the managing-editor of  
"The Municipal Gazette"  
City Hall

TELEPHONE : MAIN 4240

# Deliberations

des Commissions, etc

of Committees, etc

## COMMISSION DES FINANCES

Compte-rendu de l'assemblée du 19 mai

Sont présents: MM. les échevins Vallières, président, Ekers, Lapointe, Payette et DeSerres.

—Soumise une requête de l'Association des Photographes, au sujet de la taxe sur les photographes ambulants.

Déposée sur le bureau.

—Soumises plusieurs requêtes de personnes demandant des situations, savoir: MM. J. A. Bastien, J. E. Perrault, Wilbrod Charlebois, Henri Saint-Denis, Horace Dubreuil et Euclide Mayer.

Déposées sur le bureau.

—M. Drouin demande que les annonces pour soumission de fourniture du charbon aux divers départements civiques soient publiées.

*Résolu:* De donner l'autorisation requise.

—Soumise une requête de M. Aurèle Roy demandant une remise d'amende.

*Résolu:* De référer la question aux avocats de la Ville et aux recorders pour rapport.

—Soumise une lettre du Col. Mackay, du 65ème Régiment, demandant que la Ville fasse une réception au 9ème Régiment de Québec qui doit visiter Montréal, dimanche prochain.

Référée à la sous-commission des Réceptions.

—A la demande du trésorier de la Ville, il est

*Résolu:* Que MM. Kearns et Brunet reçoivent leur salaire durant la période de leur suspension, vu qu'ils ont été réinstallés.

—Lue une lettre de M. J. Breux offrant de payer \$50 pour deux lots appartenant à la Ville, au coin des rues Bienville et Resther.

Référée à la sous-commission des Réclamations.

—Soumis un rapport de M. Barlow, relativement au coût du trottoir en face de la propriété de M. Jno. Pillow, sur la rue Victoria.

*Résolu:* De concourir et d'accorder la réduction de \$24.02.

—Soumise une lettre de M. Bélanger concernant la taxe sur les slot machines.

## FINANCE COMMITTEE

Report of Meeting held the 19th of May.

Present: Ald. Vallières, chairman, Ekers, Lapointe, Payette and DeSerres.

—Submitted a petition from the Photographers Association, asking that itinerant photographers be taxed.

Laid on the table.

—Submitted several requests for positions made by the following persons: Messrs. J. A. Bastien, J. E. Perrault, Wilbrod Charlebois, Henri St. Denis, Horace Dubreuil and Euclide Mayer.

Laid on the table.

—Mr. Drouin, asked that tenders be called for supplying coal to the different civic departments.

*Resolved:* To comply with said request.

—Submitted a petition from Mr. Aurèle Roy, asking for the remittance of a fine.

*Resolved:* To refer the matter to the City Attorneys and to the Recorders for report.

—Submitted a letter from Col. Mackay, of the 65th Regiment, asking that a reception be tendered by the City to the 9th Regiment of Quebec which will visit Montreal, next Sunday.

Referred to the sub-committee on Receptions.

—At the request of the City Treasurer, it was

*Resolved:* That Messrs. Kearns and Brunet be paid their salary during the period of their suspension, seeing they were reinstated.

—Read a letter from Mr. I. Breux, offering to pay \$50.00 for two lots of land belonging to the City, corner of Bienville and Resther streets.

Referred to the sub-committee on Claims.

—Submitted a report from Mr. Barlow, anent the cost of a sidewalk opposite the property of Mr. Jno. Pillow, on Victoria street.

*Resolved:* To concur and grant a reduction of \$24.02.

—Submitted a letter from Mr. Bélanger, concerning the tax on slot machines.